

TERRA FELIX



MCLAREN VALE SHIRAZ 2013



AWARDS

94 points - Wine Showcase Magazine

WINEMAKING NOTES:

A dry, warm vintage resulted in low-yielding, small berry fruit that was rich and concentrated. Sourced from 25 year old and 45 year old vineyards this wine is loaded with rich red berry fruit, plums and spice.

Vibrant purple in colour, it displays luscious layers of rich, red berry fruit which combine on the palate with hints of chocolate, spice and roasted nuts. It has a long, persistent finish. This is a wine to be enjoyed now but will continue to improve over the next 10- 15 years.

QUICK NOTES

VINTAGE 2013
WINEMAKERS Willy Lunn
GRAPE VARIETY Shiraz 100%
GROWING AREA McLaren Vale
ALC %/VOL 14.0 % v/v
MATURATION 18 months

TITRATABLE ACIDITY 5.6 g/l
PH 3.46
CELLAR POTENTIAL 10 - 15 years
OAK French



TERRA FELIX



麦克拉伦谷

设拉子

2013年份



获奖

94分 - 葡萄酒展示杂志

酿造工艺

干燥且温暖的年份造成了葡萄的低产量，小颗的葡萄口感丰富和浓厚。

葡萄来自于25年和45年老的葡萄园，从中酿造出来的葡萄酒充满了丰富的红色浆果、李子和香料的口味。

葡萄酒带有充满活力的紫色，呈现出多层次的甘美且浓郁的红色浆果果实口味，并带有巧克力，香料和烤坚果的味道。它一种长而更持久的后味。该款酒可以现在享用或者储藏10-15年后风味更佳。

品鉴速记

年份 2013

酿酒师 威利 伦恩

葡萄品种 100% 设拉子

种植地区 麦克拉伦谷

酒精度 14.0 °C

成熟过程 18个月

滴定酸度 5.6 g/l

酸碱度 3.46

陈年潜力 10 - 15年

橡木 法国橡木

